
PROTOKÓŁ Nr XL/2021

z przebiegu XL sesji Rady Miejskiej w Wyrzysku, 

która odbyła się w dniach 30 września 2021 r. od godziny 1220 do 1225 

oraz 8 października od godziny 1200 do 1340 

w Sali Widowiskowej przy Szkole Podstawowej w Wyrzysku.

Obecni:

 Radni Rady Miejskiej w Wyrzysku - lista obecności stanowiąca załącznik nr 1,

 Bogusława Jagodzińska – Burmistrz Wyrzyska, 

 Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrz Wyrzyska,

 Kamila Bąk – Sekretarz Miasta i Gminy Wyrzysk,

 Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy,

 Ireneusz Subczyński – Radca Prawny;

Kierownicy Referatów Urzędu Miejskiego i samodzielne stanowiska:

 Rafał Głyżewski – Podinspektor ds. promocji,

 Adam Smełsz – Inspektor ds. informatyki.

Inni goście:

Sołtysi - lista obecności stanowiąca załącznik nr 2,

Przewodniczący Zarządu Osiedli  w Wyrzysku – lista obecności stanowiąca załącznik nr 3.  

Porządek sesji:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

3. Przedstawienie porządku sesji.

4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

6. Informacja  Burmistrza  o  przebiegu  wykonania  budżetu,  informacji  o  kształtowaniu 

się wieloletniej  prognozy finansowej Gminy Wyrzysk oraz informacji  o przebiegu planu 

finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:
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1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2021 r.;

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 

2021-2030;

3)  opiniująca projekt uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji  

z  budżetu  Gminy  Wyrzysk na  realizację  zadań polegających na  wymianie  źródła  ciepła  na 

proekologiczne źródła ciepła;

4)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Wyrzysk;

5)  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  części  wsi  

Polanowo - etap I;

6)  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  Anusin  –  Kosztowo  – 

Stefanowo - Polanowo;

7) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków obowiązujących 

na terenie Gminy Wyrzysk;

8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok;

8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej  i  Radnych o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym.

9. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

10. Wolne Głosy.

11. Zakończenie obrad.

Przebieg obrad:

Ad 1. Otwarcie sesji.

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Wyrzysku – Roman 

Łuka,  który  na  wstępie  bardzo  serdecznie  przywitał  zaproszonych  gości.  Z  powodu 

nieprzewidzianych przeszkód  uniemożliwiających Radzie  właściwe obradowanie zaproponował, 

aby kontynuować posiedzenie w innym terminie.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przerwania sesji i wznowienia jej w dniu 

8 października o godz. 12:00 w Sali Widowiskowej przy Szkole Podstawowej w Wyrzysku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 

 ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Przewodniczący dodał, że zgodnie z § 52 pkt 1 Statutu Gminy Wyrzysk głosowanie jawne odbywa 

się  przez  podniesienie  ręki  i  naciśnięcie  odpowiedniego  przycisku,  bądź  dotykowo,  urządzenia 

umożliwiającego sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosów radnych.

O godz. 12:25 przerwano obrady.

W dniu 8 października 2021 r. o godz. 12:00 wznowiono obrady.

Po przerwie nieobecna była Pani Burmistrz oraz radny Ryszard Janowiak.

Ad 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  w  chwili  otwarcia  w  obradach  uczestniczyło 

14 radnych, tj. 93,3% ustawowego składu rady (na dzień dzisiejszy). 

Ad 3. Przedstawienie porządku sesji.

Przewodniczący  Rady przedstawił  poszczególne  punkty  porządku  obrad.  Następnie  zapytał,

czy do przedstawionego porządku obrad są jakieś wnioski.

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza  poprosił o wprowadzenie w pkt 7 jako ppkt 9 projektu 

uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Wyrzysku.

O godz. 12:15 Przewodniczący obrad zarządził 5 minut przerwy.

O godz. 12:20 wznowiono obrady. 

Przewodniczący  obrad zarządził  głosowanie  w  sprawie  rozszerzenia  porządku  obrad  poprzez 

dodanie w pkt. 7 jako ppkt  9 projektu uchwały w sprawie zmiany Statutu Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Kultury w Wyrzysku..

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco: 
 ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak
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Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku sesji wraz
z autopoprawkami.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
 ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

Ad.4. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji.

Przewodniczący Rady  poinformował, że protokoły zwyczajowo dostępne są do wglądu w Biurze 

Rady i była możliwość zapoznania się z ich treścią. W związku z powyższym zapytał, czy ktoś

z radnych chciałby wnieść uwagi do przedstawionego protokołu.

W związku  z  brakiem  uwag  Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia 

protokołu z XXXIX sesji, która odbyła się 27 sierpnia 2021 r.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (13)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

Ad 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady Miejskiej.

Sprawozdanie Burmistrza  z  działalności  w  okresie  międzysesyjnym,  stanowi  załącznik  nr  4

do protokołu. 
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Informacja z wykonania uchwał Rady Miejskiej, stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Ad 6. Informacja Burmistrza o przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu 

się  wieloletniej  prognozy  finansowej  Gminy  Wyrzysk  oraz  informacji  o  przebiegu  planu 

finansowego instytucji kultury za pierwsze półrocze 2021 roku.

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza  poinformował,  że od ostatniego posiedzenia Komisji,  

w  dniu  1  października  do  Urzędu  wpłynęła  opinia  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu. Dotyczyła ona wyrażenia opinii o informacji z przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Wyrzysk za pierwsze półrocze 2021 roku. Dodał,  że  opinia  dotarła  dopiero po 

wspólnym  posiedzeniu  Komisji.  W  związku  z  tym  Pan  Burmistrz  poprosił  Panią  Skarbnik  

o zapoznanie radnych z tą informacją.

Teresa  Mikołajczak  –  Skarbnik  Gminy  Wyrzysk  powiedziała,  że  uchwała  Składu  Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 29 września 2021 roku w sprawie wyrażenia 

opinii o informacji z przebiegu wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za pierwsze półrocze 2021 

roku.  Skład  Orzekającej  Izby  Obrachunkowej  w  Poznaniu,  działając  na  podstawie  przepisów 

ustawy  o  Regionalnych  Izbach  Obrachunkowych,  wyraża  o  przedłożonej  przez  Burmistrza 

Wyrzyska  informacji  opinię  pozytywną.  Na  podstawie  dostarczonej  informacji  o  przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Wyrzysk za pierwsze półrocze 2021 roku, informacji o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć, 

informacji o przebiegu wykonania planu finansowego instytucji kultury, a także po zapoznaniu się 

z  uchwałą  budżetową  na  2021  rok  po  zmianach,  uchwałą  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy 

Finansowej  Gminy  Wyrzysk  na  lata  2021  –  2030  po  zmianach  oraz  ze  sprawozdaniami 

budżetowymi dotyczącymi pierwszego półrocza 2021 roku dokonano ustaleń. Wynika z nich, że 

informacje  złożono  w  ustalonym  terminie  oraz  zawierają  one  wymagane  dane.  Analiza 

porównawcza  danych  prezentowanych  w  informacji  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Gminy 

Wyrzysk za pierwsze półrocze 2021 roku z kwotami planowanymi w budżecie na rok 2021 po 

zmianach  oraz  danymi  zawartymi  w  przedłożonych  sprawozdaniach  budżetowych  wykazała 

zgodność kwot wykonanych i planowanych wykazanych w dokumentach okazanych tutejszej Izbie. 

Dochody wynosiły 39.054.628,47 zł,  co stanowiło 54,33 % planu. Natomiast wydatki wynosiły 

34.871.606,43 zł, czyli 48,05 % planu. W okresie sprawozdawczym Gmina dysponowała wolnymi 

środkami w kwocie 3.771.949,67 zł, które zostały zaangażowane w budżecie roku 2021 w kwocie 

3.697.271,26  zł.  Na  planowane  rozchody  z  tytułu  spłaty  otrzymanych  krajowych  kredytów  

i  pożyczek w kwocie 3.009.614,00 zł,  w okresie  sprawozdawczym spłacono raty w wysokości 

915.156,00  zł,  co  stanowi  30,41  %  planowanych  rozchodów  z  tego  tytułu.  Dane  te  znajdują 
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potwierdzenie w sprawozdaniach Rb o nadwyżce, deficycie samorządu terytorialnego od początku 

roku do 30 czerwca 2021 roku.  W pierwszym półroczu Gmina Wyrzysk osiągnęła  nadwyżkę  

w  wysokości  4.183.022,04  zł.  Ze  sprawozdania  Rb-N  o  stanie  należności  oraz  o  wybranych 

aktywach finansowych według stanu na okres drugiego kwartału 2021 roku wynika, że na koniec 

okresu sprawozdawczego Gmina Wyrzysk posiadała należności w wysokości 4.714.000,00 zł. Ze 

sprawozdania Rb-Z o stanie zobowiązań według tytułów dłużnych oraz poręczeń gwarancji według 

stanu  na  koniec  drugiego  kwartału  2021  roku  Skład  Orzekający  ustalił,  że  Gmina  posiadała 

zadłużenie  w  wysokości  29.300.503,00  zł,  co  stanowi  40,76  % planowanych  dochodów.  Pani 

Skarbnik dodała, że chętnie odpowie na wszelkie pytania.

Radny  Stefan  Wełniak zapytał,  dlaczego  radni  nie  otrzymali  na  maila  opinii  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej. Radny chciałby zapoznać się z tą informacją w całości. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza zaproponował, aby zrobić przerwę podczas której zostanie 

przygotowane  ksero  materiału  dla  radnych,  aby  mieli  możliwość  dokładniej  zapoznać  się  z  tą 

opinią.

O godz. 12:35 Przewodniczący obrad zarządził 10 minut przerwy.

O godz. 12:45 wznowiono obrady. 

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza przypomniał, że przedstawiony materiał jest informacją 

i nie podlega głosowaniu. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej zawiera syntetyczny materiał, 

sporządzony na podstawie sprawozdania, które radni wcześniej otrzymali. Pan Burmistrz dodał, że 

w  opinii  nie  ma  nic  innego  niż  w  materiałach,  które  zostały  przekazane  przed  wspólnym 

posiedzeniem Komisji. W związku z tym, uznał, że nie ma konieczności wysyłania radnym opinii, 

ponieważ jej sentencja wynika z informacji o przebiegu wykonania budżetu za pierwsze półrocze 

2021  roku.  Kontynuując  Pan  Burmistrz  pogratulował  nieobecnej  Pani  Burmistrz,  a  także  Pani 

Skarbnik, która pełni w tych zadaniach pośrednią rolę. Odnosząc się do wydatków Gminy Wyrzysk 

powiedział, że jest ona wzorcowa. Jeszcze bardziej cieszy realizacja dochodów, których realizacja 

daje wynik w postaci nadwyżki budżetowej. Pan Burmistrz uważa, że szczególnie w tej sytuacji,  

czyli dobie pandemii, odpowiedni zaplanowanie budżetu jest szczególnie ważne. Uzyskany w tym 

roku przez Gminę wynik budzi optymizm. Podkreśla, że te liczby są szczególnie ważne jeśli chodzi 

o perspektywę tego oraz przyszłego roku. Planowanie i wykonanie w realizacji budżetu jest bardzo 

trudnym zadaniem, szczególnie kiedy dane zewnętrzne nie są pewne. Pan Burmistrz złożył również 

podziękowania  w  stronę  radnych,  ponieważ  mają  oni  w  tym  swój  udział  poprzez  głosowanie 
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projektów uchwał budżetowych z uwzględnieniem różnych zmian. Przygotowywane przez Panią 

Burmistrz oraz Panią Skarbnik propozycje spotykają się z aprobatą zdecydowanej większości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Roman Łuka poparł słowa Pana Burmistrza. 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej w Wyrzysku w sprawach:

1) zmian w budżecie Gminy Wyrzysk na 2021r.;

Teresa  Mikołajczak-  Skarbnik zabierając  głos  powiedziała,  że  materiały,  które  były  omawiane  

w trakcie posiedzenia Komisji uległy zmianie. Ma to związek z tym przerwaniem obrad w dniu 30 

września 2021, w którym to musiało zostać wydane Zarządzenie Burmistrza. Zmiany w uchwale 

polegają  głównie  na  zmianie  kwot  ostatecznych  dochodów  i  wydatków.  W  związku  ze 

zwiększeniem dochodów budżetu o kwotę 320.220,08 zł,  w tym dochodów bieżących o kwotę 

316.120,08 zł oraz dochodów majątkowych o kwotę 12.100,00 zł ustalone dochody budżetu ogółem 

po  zmianach  wynoszą  74.435.619,46  zł.  W tym  dochody  bieżące  70.221.466,93  zł.  Dochody 

majątkowe  pozostają  bez  zmian  w  kwocie  4.214.152,53  zł.  Nastąpiła  zmiana  w  załączniku 

wydatkowym. Do budżetu wprowadzono kwotę 50.000,00 zł  na zagospodarowanie terenu placu 

zabaw na os. Kwiatowym w Wyrzysku. Gmina Wyrzysk otrzymała środki na wydatki bieżące, a nie 

majątkowe,  ponieważ  tak  wskazano  w  źródle  finansowania  w  uchwale  Sejmiku  Samorządu 

Województwa Wielkopolskiego. Nastąpiło zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 110.553,44 zł, 

związanych ze zwiększeniem wydatków bieżących o 104.693,86 zł oraz zwiększeniem wydatków 

majątkowych  o  kwotę  5.859,58  zł.  Ustalone  wydatki  budżetu  na  2021  rok  ogółem  wynoszą 

74.446.236,99 zł, wydatki bieżące 67.092.341,66 zł, a wydatki majątkowe 7.353.895,33 zł.  Pani 

Skarbnik  ponownie  wytłumaczyła  potrzebę  wprowadzenia  zmian  w  związku  z  niepodjęciem 

uchwały w dniu 30 września 2021 roku.

(…)

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu  uchwały  wraz  

z autopoprawką. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
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Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 
Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, 
Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  12 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/386/2021,

która stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na Lata 

2021-2030; 

Teresa Mikołajczak – Skarbnik Gminy Wyrzysk powiedziała, że w przypadku Wieloletniej Prognozy 

Finansowej, podobnie jak przy zmianach w budżecie autopoprawka, która została wprowadzona do 

uchwały dotyczy wyłączenia z zadania Zagospodarowanie terenu placu zabaw na os. Kwiatowym w 

Wyrzysku kwoty 50.000,00 zł. Nie wprowadza się tutaj zmian, ponieważ w poprzedniej uchwale 

omawianej na posiedzeniu Komisji była mowa o zwiększeniu kwoty na realizację tego zadania. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  nad  przyjęciem  projektu  uchwały  zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wyrzysk na lata 2021-2030 wraz  

z autopoprawką.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 
Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, 
Ryszard Grzegorz Sell
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak
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W  obecności  14  radnych  –  12  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/387/2021,

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

3) opiniująca projekt uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji 

z budżetu Gminy Wyrzysk na realizację zadań polegających na wymianie źródła ciepła na 

proekologiczne źródła ciepła;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  projektu  uchwały  opiniującej  projekt 

uchwały w sprawie zasad i trybu postępowania przy udzielaniu dotacji z budżetu Gminy Wyrzysk 

na realizację zadań polegających na wymianie źródła ciepła na proekologiczne źródła ciepła.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  14 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/388/2021,

która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

4)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Wyrzysk;;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie projektu uchwały  zmieniającej uchwałę  

w  sprawie  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład  mieszkaniowego  zasobu  gminy 

Wyrzysk

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/389/2021,

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

5) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Polanowo- etap I;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  ustalenia  planu  nie 

naruszają  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 

Wyrzysk, przyjętego uchwałą nr XXXVI/329/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 listopada 

2013 roku, zmienionego uchwałą nr XL/329/2017 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 24 listopada 

2017 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego jako załącznik 3 do 

uchwały  rozstrzygnięcia  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  planie,  inwestycji  z  zakresu 
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infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania 

zgodnie z przepisami o finansach publicznych. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego części wsi Polanowo- etap I;

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/390/2021,

która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

6)  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  obszaru  Anusin  –  Kosztowo  – 

Stefanowo - Polanowo;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  stwierdzenia,  że  ustalenia  planu  nie 

naruszają  ustaleń  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  gminy 

Wyrzysk, przyjętego uchwałą nr XXXVI/329/2013 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 29 listopada 
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2013 roku, zmienionego uchwałą nr XL/329/2017 Rady Miejskiej w Wyrzysku z dnia 24 listopada 

2017 roku.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  nieuwzględnienia  uwagi  pana  A.B. 

kwestionującej ustalenia dla działki oznaczonej numerem 98 w obrębie ewidencyjnym Rzęszkowo - 

brak  zgody na  projekt  miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego,  ponieważ nie  ma 

możliwości na danej działce zabudowy zagrodowej lub zabudowy mieszkalnej.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia przedłożonego jako załącznik 3 do 

uchwały  rozstrzygnięcia  o  sposobie  realizacji,  zapisanych  w  planie,  inwestycji  z  zakresu 

infrastruktury technicznej, które należą do zadań własnych gminy, oraz zasadach ich finansowania 

zgodnie z przepisami o finansach publicznych. 

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
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Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  przyjęcia  miejscowego  planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru Anusin – Kosztowo – Stefanowo - Polanowo;

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/391/2021,

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

7)  przyjęcia  projektu  Regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków 

obowiązujących na terenie Gminy Wyrzysk;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków obowiązujących na terenie Gminy Wyrzysk.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (12)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Roman Aleksander Łuka, Leszek Paweł 
Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław Radwański, 
Ryszard Grzegorz Sell
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Beata Królik, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  12 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/392/2021,

która stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

8)  zmieniająca  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący obrad zarządził  głosowanie w sprawie projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w  sprawie  uchwalenia  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 rok.

W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14  radnych  –  14  głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/393/2021,

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

9) zmiany Statutu Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury w Wyrzysku;

Nie podjęto dyskusji. 

Przewodniczący  Komisji  przedstawili  opinie  dot.  projektu  uchwały  omawianego  na  wspólnym 

posiedzeniu, które odbyło się 28 września 2021 r.

Przewodniczący  obrad  zarządził  głosowanie  w  sprawie  zmiany  Statutu  Miejsko  –  Gminnego 

Ośrodka Kultury w Wyrzysku.
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W wyniku głosowania Rada opowiedziała się następująco:

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (14)
Piotr Feliks Banach, Krzysztof Bernard Bartkus, Piotr Władysław Belka, Tomasz Zbigniew 
Bogdański, Andrzej Janusz Głąb, Mateusz Karol Jaremko, Beata Królik, Roman Aleksander Łuka, 
Leszek Paweł Malczewski, Leszek Matuszewski, Włodzimierz Ireneusz Michalski, Piotr Wiesław 
Radwański, Ryszard Grzegorz Sell, Stefan Tomasz Wełniak
NIEOBECNI (1)
Ryszard Janusz Janowiak

W  obecności  14 radnych  –  14 głosami  „za”  Rada  podjęła  uchwałę  Nr  XL/394/2021,

która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

Ad 8. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej i Radnych o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym.

Nie podjęto dyskusji. 

Ad 9. Wystąpienia sołtysów i przewodniczących Zarządu Osiedli.

Marian Królak – sołtys wsi Konstantynowo powiedział, że na drodze powiatowej m.in. na terenie 

sołectwa Konstantynowo jakiś czas temu zginęły znaki drogowe. W związku z tym, chciałby się 

dowiedzieć czy Zarząd Dróg Powiatowych coś w tej sprawie zrobił.

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska  zabierając głos powiedział,  że zgłoszenie do 

Powiatowego Zarządu Dróg  zostało dokonane natychmiast po zaistniałej sytuacji. Dodał, że jest 

zaniepokojony, iż tak długo trwa odtworzenie tych znaków. Wcześniej osobiście prostował znak 

STOP, ponieważ uznał, że jest to prosta rzecz i nie warto czekać, aż ktoś przyjedzie. Natomiast 

odtworzenie  czy  postawienie  nie  jest  już  tak  prostą  sprawą.  Zastępca  Burmistrza  zapewnił,  że 

zgłoszenie  zostało  dokonane,  ale  Gmina Wyrzysk przypomni jeszcze  o tym zdarzeniu,  aby  ten 

problem szybko rozwiązać.

Krystyna Gwizdowska – sołtys wsi Bąkowo powiedziała, że w ostatnim czasie korzystała z usług 

rehabilitacyjnych w punkcie rehabilitacyjnym w Osieku nad Notecią. Niestety działał on tylko do 

końca miesiąca. Aby punkt mógł w dalszym ciągu funkcjonować muszą być schody zewnętrzne  

i winda, których do tej pory nie ma. Mówczyni zapytała, czy podjęto jakieś działania w tej sprawie. 

Uważa, że ten punkt jest  potrzebny, ponieważ w Wyrzysku trzeba czekać pół roku. Dodała,  że 
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korzystała z masaży w wielu punktach, ale najbardziej  służą jej  te wykonywane w Osieku nad 

Notecią. Jest tam nowatorskie wyposażenie m.in. kamienie,  z którymi Pani sołtys się wcześniej 

nigdzie nie spotkała. Także mąż Pani Gwizdowskiej korzystał z usług w tym gabinecie i czuł się 

o wiele lepiej. Oboje mają bardzo pozytywne odczucia, jeśli chodzi o ten punkt. 

Przewodniczący Rady Roman Łuka  dodał, iż cieszy się, że może gościć na tej sesji sołtysów, ale 

niestety to nie jest zależne tylko od niego. 

Roman Kowalski – sołtys wsi Gromadno odniósł się do podpunktu 7. w punkcie 7., który dotyczy 

regulaminu  dostarczania  wody  i  odprowadzania  ścieków  na  terenie  Gminy  Wyrzysk.  Dodał,  

że Gromadno ma w tej kwestii największy problem i temat dostarczania wody był także poruszony 

na zebraniu wiejskim. Zapytał, czy regulamin uwzględnia jakieś zapisy w tej sprawie.

Ad 10. Wolne głosy.

Radny Stefan Wełniak zadał pytanie, czy uzyskano odpowiedź na pisma dotyczące wieży ciśnień 

w  Osieku  nad  Notecią  oraz  stawu  w Wyrzysku,  w  którym to  kaczki  chodzą  zamiast  pływać. 

Poprosił o udostępnienie protokołu z zebrania wiejskiego w Osieku nad Notecią, a także o protokół 

sporządzony wraz w z władzami wojewódzkimi odnośnie przebudowy trakcji kolejowej w Osieku 

nad Notecią. Uważa, że wymienione kwestie są bardzo ważne i oczekuje odpowiedzi, ponieważ nie 

wie, jakie informacje ma przekazać osobom zainteresowanym. 

Jacek  Wiśniewski  –  Zastępca  Burmistrza  Wyrzyska  dodał,  że  na  ten  moment  nie  potrafi 

odpowiedzieć na kwestię dotyczącą wieży ciśnień. Wie, że pismo zostało skierowane, ale dokładne 

informacje przedstawi radnemu pisemnie. Na pismo dotyczące stawu, a właściwie całej Łobzonki, 

Gmina  Wyrzysk  otrzymała  informację  z  Wód  Polskich,  że  udrożnienie  nastąpi  po  dokładnym 

zdiagnozowaniu potrzeb, w przyszłym roku. Są to wody, w tym także staw, które podlegają pod 

Wody Polskie.  Natomiast  protokół  z  zebrania  wiejskiego  w Osieku nad Notecią  powinien  być 

dostępny  u  Pani  sołtys.  Jeśli  chodzi  o  protokół  ze  spotkania  w związku  z  przebudową trakcji 

kolejowej to Gmina Wyrzysk wniosła na piśmie o stosowne poprawki. Zastępca Burmistrza dodał, 

że jak tylko się on pojawi to radny go otrzyma. 

Radny Stefan Wełniak  powiedział, iż Pani sołtys przekazała mu informację, że protokół dostępny 

jest w Urzędzie Miasta. Były w nim m.in. zapisy dotyczące podziału funduszu sołeckiego. Radny 

uważa,  że  na  podstawie  protokołu  i  podjętych  uchwał  przez  zebranie  wiejskie  w  Osieku  nad 

Notecią, powinien być on dostępny zarówno w urzędzie, jak i u sołtysa. Radny chciałby otrzymać 

ten protokół z Urzędu Miasta, a nie od Pani sołtys. 

Przewodniczący Rady Roman Łuka dodał, że gdy działał razem z Zarządem Osiedlowym swojego 

okręgu wyborczego, to protokoły z poszczególnych posiedzeń i zebrań na osiedlu były dostępne 
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u  Przewodniczącego  lub  Sekretarza  Zarządu  Osiedla.  Uważa,  że  podobnie  jest  w  przypadku 

sołectwa.

Ewa Pawlaczyk - sołtys wsi Osiek nad Notecią powiedziała, że protokół z tego zebrania znajduje się 

u  niej  oraz  w  Urzędzie  Miasta  u  Pana  Mrowińskiego.  Został  tam  złożony  podział  funduszu 

sołeckiego wraz z protokołem oraz innymi potrzebnymi dokumentami.

Jacek Wiśniewski – Zastępca Burmistrza Wyrzyska  powiedział,  że protokół z zebrania powinien 

znajdować się w zasobach Rady Sołeckiej. Protokół, który dotarł do Urzędu, dotyczy wyłącznie 

zmian w funduszu sołeckim oraz propozycji podziału środków w przyszłym roku. Natomiast na 

zebraniu  porusza  się  też  inne  kwestie.  W Urzędzie  Miasta  jest  protokół  dotyczący  wyłącznie 

podziału  funduszu  sołeckiego,  ale  radnemu  zapewne  chodziło  o  protokół  z  całego  zebrania,  

a takiego tam nie ma. Prosi, aby radny precyzyjniej określał swoje oczekiwania. 

Ad 11. Zakończenie obrad.

W związku z wyczerpaniem przyjętego porządku obrad o godzinie  13:50 Przewodniczący Rady 

zamknął XL sesję Rady Miejskiej w Wyrzysku dziękując wszystkim obecnym za udział.

Protokół  sporządzono  w  jednym  egzemplarzu,  na  podstawie  transmisji  obrad  Rady  Miejskiej

w Wyrzysku, archiwizowanej w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Wyrzysku. 

Protokół sporządziła:
Patrycja Lewandowska
podinsp. ds. obsługi rady gminy
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